
Technische vragen van de heer Heerschop van de Partij van de Arbeid, gesteld op 11 november

2019: 

 

 

Als Pvda fractie hebben wij meerdere malen vragen gesteld naar de opslag van rioolslib in Westdorpe 

afkomstig uit Amsterdam van het bedrijf AEB. 

Wij hebben vernomen dat AEB nu weer volledig operationeel is en alle verbrandingsovens draaien. 

De vragen zijn dan ook als volgt: 

  

Vraag 1: Wanneer gaat het rioolslib terug naar AEB, het was tenslotte een tijdelijke oplossing? 

 

Antwoord: Er is een vergunning verleend dat binnen een jaar nadat een partij  

waterzuiveringsslib (niet zijnde slibben van afvalwaterzuivering uit de voedings- en 

genotsmiddelenindustrie) tijdelijk is opgeslagen deze moet worden afgegeven aan 

een inrichting of persoon die deze deelstroom verder verwerkt ten behoeve van 

verbranding. De eerste partij is neergelegd op 6 augustus 2019 en deze partij zal dus 

een jaar later van de locatie afgevoerd moeten zijn. 

  

Vraag 2: Als het slib terug gaat dan de mogelijkheid onderzoeken om het per schip te  

  vervoeren en niet per vrachtauto, dit om stikstof uitstoot niet onnodig te verhogen. 

 

Antwoord: Aan de vergunninghouder zal worden gevraagd om bij de afvoer van het slib de  

  vervoersoptie te kiezen die de laagste stikstofdepositie op nabijgelegen  

  natuurgebieden heeft.  
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